
Adviesaanvraag plaatsing tijdelijke units  

De MR van basisschool de Regenboog in Malden heeft op 11 november 2024 bij de 
directeur een verzoek ingediend om gebruik te maken van het adviesrecht van de MR 
met betrekking tot het proces van het plaatsen van tijdelijke units op het schoolplein van 
basisschool de Regenboog. Op 14 november 2024 hebben wij deze ontvangen met de 
volgende motivatie en adviesaanvraag;  

 

Motivatie plaatsen units 

De motivatie voor het plaatsen van de tijdelijke units is het resultaat van een langdurig 
proces, waarbij de groei van onze school zorgvuldig is meegenomen. In de afgelopen 
jaren is het aantal leerlingen gestegen, en hoewel we alle beschikbare ruimtes optimaal 
benutten, blijkt het ruimtegebrek een steeds groter knelpunt te zijn. Dit gebrek aan 
ruimte vormt een urgent probleem voor de organisatie van ons onderwijs en de kwaliteit 
van de ondersteuning die we aan onze leerlingen kunnen bieden. Het ruimtegebrek heeft 
niet alleen gevolgen voor het onderwijs en de opvang, maar leidt ook tot onrust, 
verminderde efficiëntie en beperkte mogelijkheden voor extra ondersteuning. Er is 
dringend behoefte aan meer ruimte om de kwaliteit van het onderwijs en de opvang te 
waarborgen en om de werkdruk voor zowel leerlingen als medewerkers te verlichten. Er 
lopen ook gesprekken met de gemeente over nieuwbouw, maar de realisatie ervan zal 
zeker nog jaren duren, het ruimtegebrek is op dit moment erg urgent. 

 

Locatiebepaling 

Condor en Kion hebben hierin in gezamenlijkheid afgestemd dat er tijdelijke units 
moeten komen om de bovenstaande belemmeringen aan te pakken. Tijdens dit proces 
zijn er vele mogelijkheden besproken en onderzocht. Echter, hebben bovengenoemde 
partijen ook te maken gehad met wet en regelgeving. Dit betekent dat de tijdelijke units 
niet zomaar ergens geplaatst kunnen worden; de betrokken partijen zijn hierin 
afhankelijk in wat mag en kan. Uit dit proces is de betreffende plek (linker achterzijde) 
naar voren gekomen. Hoewel het verlies van een deel van het speelplein niet ideaal is, 
kan deze tijdelijke maatregel gerechtvaardigd worden, aangezien de voordelen van extra 
binnenruimte op dit moment essentieel zijn voor het functioneren van de school. 

  



Advies MR plaatsing tijdelijke units 

Binnen de MR zijn hier vanuit de oudergeleding en de lerarengeleding verschillende 
belangen die spelen. We hebben deze belangen zorgvuldig gewogen, nog wat 
opgevraagde aanvullende informatie ontvangen en in overleg met elkaar zijn we op 18 
december 2024 tot het volgende advies gekomen.  

 

Ruimtegebrek 

De redenen dat er op zoek gegaan is naar extra ruimte zijn zeer helder. Het ruimtegebrek 
voor de klassen, ondersteuning en de onrust en hinder die daarmee gepaard gaan, zijn 
duidelijke argumenten om op zoek te gaan naar extra ruimte op korte termijn. Er mist nu 
de ruimte om de kwaliteit van onderwijs te bieden die de school nastreeft. 

 

Locatie 

Met het plaatsen van deze unit gaat een redelijk groot en divers stuk en bovendien 
schaduwrijk stuk van het schoolplein verloren. Dit wordt als zeer spijtig, maar niet als 
een onoverkomelijk probleem gezien, gezien alleen leerjaar 1/2 en 3 het speelplein 
gebruiken. Er blijft voldoende plaats over, voor het buitenspel zoals ze dat nu gewend 
zijn, eventueel door aanpassingen in de buitenspeeltijden en meer gebruik van andere 
stukken speelplein. 

 

Conclusie advies plaatsen units schoolplein  

Alles afwegend zien wij in dat het oplossen van het ruimtegebrek binnen belangrijker is 
dan het behouden van het stuk ontdek-speelplein. De nood voor meer binnenruimte is 
hoog. Daarom geven wij alvast een positief advies voor het plaatsen van de units op het 
schoolplein, vooruitlopend op de antwoorden op vragen die wij nog hebben omtrent het 
proces van de locatiebepaling. Dit om het proces van het plaatsen van de units niet 
verder te vertragen gezien de behoefte voor mee binnenruimte zeer groot is.  

 

Vragen omtrent locatiebepaling 

Omtrent het proces van de locatiebepaling ontstaat er wat onduidelijkheid en zien wij 
graag nog wat vragen beantwoord en willen we dit proces als medezeggenschap ook 
graag schriftelijk ontvangen. Wij vragen ons af of álle mogelijkheden om met de 
gemeente tot een beter plan te komen dat minder ruimte van het schoolplein opeist, 
dan ook echt uitgeput zijn en uitvoerig besproken zijn (dezelfde vraag als in het 
inloopuurtje voor ouders). 



 

Concreet hebben wij hieromtrent de volgende vragen: 

 - We hebben begrepen dat de afgevaardigde van Kion nauwelijks en heel moeilijk 
contact heeft gehad met de betreffende beleidsmedewerker. Dit roept de vraag op 
welk(e) concre(e)t(e) overleg(gen) er is/zijn er geweest tussen school/Condor en de 
gemeente over de locatie van de units? 

 - Welke varianten zijn er onderzocht samen met de gemeente?  

- Met welke argumenten zijn de andere varianten afgewezen?  

- Met welke argumenten is de huidige variant gekozen? 


